
Saksprotokoll i Kommunestyret - 06.02.2020  
 
Svar på interpellasjon fra KommuneLista «Plan for behandling av saker i 
kommunestyret»  
 
Spørsmål:  
Vil ordfører ta initiativ til en eller annen form for informasjon til gruppeledere eller hele 
kommunestyret om mer langsiktig informasjon om hvilke saker som skal til politisk behandling i 
kommunen?  
 
Svar:  
I et godt fungerende lokaldemokrati er det viktig at folkevalgte involveres i styringen av 
kommunen og får muligheten til å møte godt forberedt når vedtak skal fattes. I forkant av 
politiske møter er det gjerne store mengder sakspapirer å gå gjennom på kort tid, og dette kan 
oppleves som utfordrende for mange, både i posisjon og opposisjon. Jeg har derfor stor 
forståelse for ønsket om mer forutsigbarhet på større saker som kommer til politisk behandling. 
  
I alle våre kommunestyremøter og formannskapsmøter er det fast praksis at ordfører og 
kommunedirektør informerer om aktuelle saker. Det vil være naturlig også å inkludere 
informasjon om kommende saker.  
 
I tillegg vil jeg som ordfører et par ganger i måneden sende ut informasjonsbrev til formannskap 
og gruppeledere med informasjon om hva som rører seg i kommunen. Åpenhet og involvering 
er viktig for at demokratiet skal fungere på sitt beste, og jeg vil forsøke å informere 
kommunestyret etter beste evne. 
  
Med dialog og kommunikasjon underveis tror jeg disse tiltakene vil bidra til at hver enkelt 
folkevalgt i Indre Fosen vil ha bedre oversikt og eierskap til demokratiske prosesser i egen 
kommune. 
 
 


